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Interpelacja

Wycinka drzew i nasadzenia kompensacyjne

Szanowna Pani,

W ubiegłym roku RM przyjęła Uchwały1 Nr LXVII/510/2022 oraz Nr LXV/503/2022 w sprawie przyjęcia

do realizacji standardów zarządzania zielenią ze szczególnym uwzględnieniem drzew na terenie gminy

Łomianki, a Burmistrzyni Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak chwali2 się takimi inicjatywami.

Deklarowana troska o zieleń cieszy zarówno mnie jak i wielu mieszkańców, jednak nie widać tej troski w

praktyce. Urząd Miejski wycina drzewa3 by zrobić miejsca parkingowe, jak widać większą troską objęte

są samochody. Brak troski posłużę na przykładzie ulicy Fabrycznej, pokazując zdjęcia przed i po jej

realizacji.

3 https://bit.ly/fabryczna-lomianki
2 https://www.facebook.com/burmistrz.lomianki/posts/pfbid0CmmYvk9VJoXA1Dia6DGqXnztNLi2CDZiYMGkdQKPLFHtJvtw8Uy1cNadNXWAcRZFl

1 https://bip.lomianki.pl/bip/prawo-lokalne/uchwaly-rady-miejskiej/2022/12429,LXVII5102022.html
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Jestem przekonany że Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak zwali na swoich poprzedników winę za

wycinkę drzew na ul. Fabrycznej. Jednak nie da się zwalić winy za planowaną wycinkę drzew na

ul. Wiślanej, gdzie kosztem zieleni planowana jest budowa miejsc parkingowych. Głównym

beneficjentem budowy tych miejsc parkingowych będą firmy Sławbud oraz BM-Invest (powiązana

osobow z firmą BYŚ).



Po zakończeniu inwestycji na osiedlu będzie około 500 mieszkań, to oznacza nawet do 1000

samochodów. Garaże pod blokami nie pomieszczą dużej części tych aut, widać to wyraźnie na

przykładzie 3 istniejących już bloków oraz liczby samochodów zaparkowanych na okolicznych ulicach

oraz na miejscach parkingowych zlokalizowanych wokół pobliskiego stadionu.

Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak z pewnością będzie argumentować że planowany parking jest

przeznaczony dla odwiedzających stadion piłkarski, jednak trudno w to uwierzyć patrząc na to kto co

noc parkuje auta w pobliżu stadionu. Ponadto wokół stadionu zaplanowano już parkingi, a

odwiedzającym nie przeszkadza, że częściowo zostały zajęte przez auta stojące tygodniami w jednym

miejscu.



Trudno oprzeć się wrażeniu, że Małgorzata Żebrowska-Piotrak pomaga firmie BYŚ nie tylko w

wygrywaniu przetargów na odbiór odpadów4, ale wspiera osoby powiązane5 podejmując korzystne

decyzje i budując deweloperom,  miejsca parkingowe za pieniądze podatników i kosztem zieleni.

5 https://rejestr.io/krs/897835/bm-invest
4 https://bip.lomianki.pl/bip/rada-miejska/interpelacje-i-zapytani/2021/10740,BRM000372021.html
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W innej części planowanej inwestycji zostanie wycięty szpaler drzew by uniknąć utrudnień w

projektowaniu osi ulicy oraz zaprojektowaniu miejsc parkingowych pod domami jednorodzinnymi i

działkami które z powodzeniem pomieszczą auta okolicznych mieszkańców.

Ponadto w kolejnej części ul. Wiślanej kosztem drzew zaplanowano 4 miejsca parkingowe (1) pod

blokiem budowanym przez firmy Sławbud oraz BM-Invest, podczas gdy w pobliżu (2) znajduje sią

puliczny parking kilkadziesiąt samochodów.



Pani Burmistrz lub się fotografować podczas działania — głównie pozorowanego działania. Jednak nie

wystarczą gesty6, jak sianie łąki kwietnej w lakierkach na klombie pod ICDS.

6 https://www.facebook.com/urzadlomianki/posts/pfbid02MMDY62b3isSKgRbA4kjLxFMAfZd6za8hGyXbk5TdhHw4ZKGYS7puAZPpNXEvfhMbl

https://www.facebook.com/urzadlomianki/posts/pfbid02MMDY62b3isSKgRbA4kjLxFMAfZd6za8hGyXbk5TdhHw4ZKGYS7puAZPpNXEvfhMbl




Tymczasem mieszkańcy biorą sprawy w swoje ręce. W budżecie partycypacyjnym wybrano do realizacji

projekt 21. Pięćset Nowych Drzew – Zielone Płuca Łomianek7. To godna podziwu inicjatywa, jednak

przykra jest świadomość, że mieszkańcy muszą naprawiać błędy Małgorzaty Żebrowskiej-Piotrak

niepotrzebnie wycinającej drzewa — na Facebooku nie ma zdjęć pani Burmistrz z piłą w ręku.

W związku z powyższym proszę o informacje:

1. Wykaz drzew wyciętych w związku z inwestycjami realizowanymi przez Gminę

Łomianki od grudnia 2018r.

2. Wykaz nasadzeń kompensacyjnych zrealizowanych przez Gminę Łomianki od grudnia 2018r

(z uwzględnieniem lokalizacji).

3. Wykaz miejsc gdzie wykonano nasadzenia kompensacyjne dla drzew wyciętych na ul.

Fabrycznej.

4. Wykaz drzew planowanych do wycinki w inwestycjach zaplanowanych na 2023

(z uwzględnieniem lokalizacji).

5. Przewidywany koszt budowy ul. Wiślanej, ilość m2 objętych inwestycją, liczbę planowanych

miejsc parkingowych oraz ilość m2 przeznaczonych na jedno miejsce parkingowe i wynikający z

tego koszt budowy jednego miejsca parkingowego.

6. Wykaz drzew posadzonych w ramach projektu Pięćset Nowych Drzew – Zielone Płuca Łomianek

(z uwzględnieniem lokalizacji) oraz informację czy drzewa zostały wykorzystane jako

nasadzenia kompensacyjne.

Interpelacja zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym

(Dz.U.2020.713) dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy i zasługuje na rozpatrzenie.

W związku z art. 24 pkt. 7 tej samej ustawy treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi

podawana jest do publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji

Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Proszę o

przesłanie odpowiedzi na interpelację w formie elektronicznej na adres wskazany w nagłówku. Ten

dokument zawiera metadane niedostępne w formie papierowej i został podpisany elektronicznie w celu

zagwarantowania jego integralności, proszę o jego publikację bez wprowadzania jakichkolwiek zmian.

Janusz Skonieczny

7 https://lomianki.budzet-obywatelski.org/projekt/12520
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